



### Actiepunten n.a.v. de vergadering van het Algemeen Bestuur

van Waterschap Drents Overijsselse Delta, gehouden op 16 april 2024 bijgewerkt voor AB 4 juni 2024

Agendapunt	Verantwoordelijken	Deadline	Status	
Algemeen Bestuur 16-04-2024 03.A Position Paper water en bodem sturend				
1215.	Handelingsperspectief Water en bodem sturend	● Koks, Nicole ● van Raalten, David van	31-12-2024	■ Openstaand
<p><i>Toelichting actiepunt</i> In reactie op de vraag van de heer Schouten zegt portefeuillehouder mevrouw Koks toe dat het algemeen bestuur na de zomer van 2024 wordt meegenomen in het handelingsperspectief.</p> <p>Stand van zaken 23 mei 2024: Aan een uitwerking van het handelingsperspectief wordt gewerkt.</p>				
Algemeen Bestuur 26-09-2023 03.A Planuitwerkingskrediet project gemalen Streukelerzijl en Galgenrak, stuw Fissele				
1150.	Duurzaamheidskeuzes opnemen in uitvoeringsfase	● Pereboom, Hans ● van der Spank, René van der	30-09-2024	■ Openstaand
<p><i>Toelichting actiepunt</i> Mevrouw Vrielink ziet in de uitvoeringsfase van het project Streukelerzijl en Galgenrak, stuw Fissele graag de duurzaamheidskeuzes opgenomen.</p> <p>Stand van zaken 23 mei 2024: Portefeuillehouder de heer Pereboom geeft aan dat volgens het format dat we voor AB voorstellen hanteren duurzaamheid één van de vaste aandachtspunten is bij het onderdeel Argumenten. Het voorstel realisatiekrediet project Streukelerzijl, Galgenrak, stuw Fissele is verschoven naar het AB van september 2024 (i.p.v. AB juli 2024). Omdat deze actie onlosmakelijk is verbonden met dit voorstel, schuift dit actiepunt mee.</p>				
Algemeen Bestuur 19-12-2023 4.A Vaststelling projectplan Waterwet en realisatiekrediet Steenwetering				
1175.	Toekenning subsidies	● Koks, Nicole ● van der Spank, René van der	31-08-2024	■ Openstaand

	<p><i>Toelichting actiepunt</i> In reactie op het verzoek van mevrouw Tiemens zegt portefeuillehouder mevrouw Koks toe dat, zodra er meer duidelijkheid is over de subsidies voor dit project, het algemeen bestuur hierover geïnformeerd wordt.</p> <p>Stand van zaken 23 mei 2024: De GLB-subsidie is inmiddels aangevraagd. Rond de zomer van 2024 wordt definitief uitsluitsel verwacht over het toekennen van de subsidie. Zodra meer bekend is over het definitief verkrijgen en de subsidie en de hoogte van het subsidiepercentage, informeren wij u opnieuw.</p>			
Algemeen Bestuur 16-04-2024 06 Ingekomen stukken en mededelingen				
1217.	Betrekken AB bij totstandkoming regionale veenweidestrategie	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Koks, Nicole</li> <li>● van Raalten, David van</li> </ul>	28-06-2024	■ Openstaand
	<p><i>Toelichting actiepunt</i> M.b.t. brief 6.3.5 (brief aan AB over bouwstenen voor veenweidestrategie 2.0) vraagt mevrouw Van der Maas het algemeen bestuur in de voorbereiding te betrekken bij de totstandkoming van de regionale veenweidestrategie, in de vorm van een Deltabijeenkomst, bijvoorbeeld op 9 juli. Portefeuillehouder mevrouw Koks omarmt het idee, maar geeft ook aan dat 9 juli waarschijnlijk te snel is. Zij informeert bij de provincie die hierin de trekkende rol heeft.</p> <p>Stand van zaken 23 mei 2024: Er is op contact geweest met de provincie. De mogelijkheden worden verkend. Hierbij is ook aandacht voor het thema water en bodem sturend.</p>			
1216.	Visstandbeheerscommissie	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Pereboom, Hans</li> <li>● van der Spank, René van der</li> </ul>	28-06-2024	■ Afgehandeld
	<p><i>Toelichting actiepunt</i> M.b.t. brief 6.3.1 (brief aan AB over visbeleid incl. contouren visbeleid) stelt mevrouw van der Maas voor ook dierenbeschermingsorganisaties in de op te richten visstandbeheerscommissie Waterschap Drents Overijsselse Delta op te nemen en als waterschap hier een voorzittersrol te pakken. Portefeuillehouder de heer Pereboom geeft aan dat het standpunt is dat anderen het trekkerschap op zich moeten nemen en komt hier op terug.</p> <p>Stand van zaken 23 mei 2024: Een brief van DB aan AB over dit onderwerp komt terug in de AB-vergadering van 4 juni 2024. Deze actie is hiermee afgehandeld.</p>			
Algemeen Bestuur 16-04-2024 07 Rondvraag				
1219.	Bloemen-en bollenteelt	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Koks, Nicole</li> <li>● van der Spank, René van der</li> </ul>	28-06-2024	■ Openstaand

	<p><i>Toelichting actiepunt</i> Mevrouw Van der Maas geeft aan schriftelijke vragen te hebben gesteld over de bloemen-en bollenteelt. Portefuillehouder mevrouw Koks zegt toe hier schriftelijk op te reageren.</p> <p>Stand van zaken 23 mei 2024: Een brief van DB aan AB over dit onderwerp komt terug in de AB-vergadering van 25 juni 2024.</p>			
Algemeen Bestuur 05-03-2024 06.A Ingekomen stukken en mededelingen				
1203.	Problematiek rondom waterschapsassets	Koks, Nicole van der Spank, René van der	● 28-06-2024 ●	Afgehandeld 
	<p><i>Toelichting actiepunt</i> Mevrouw Poutsma stelt voor bij RVO de problematiek rondom waterschapsassets aan te kaarten. Portefuillehouder mevrouw Koks zegt dit bij de Unie van Waterschappen onder de aandacht te brengen zodat dit breder dan bij alleen ons waterschap opgepakt kan worden.</p> <p>Stand van zaken 23 mei 2024: Het actiepunt is ingebracht in de ambtelijke werkgroep GLB. Het probleem wordt breed herkend. Percelen worden grootschalig illegaal ingetekend. Een correctie vanuit de waterschappen kost echter veel tijd en leidt tot veel fouten omdat de kaarten van RVO manco's vertonen. Er wordt overleg gezocht met RVO hoe dit op te lossen zodat de waterschappen gemakkelijk en zonder veel fouten de juiste percelen kunnen aangeven om zo fraude en/of fouten te voorkomen. Deze actie is hiermee voor nu afgehandeld.</p>			
1202.	Afschrift reactiebrief 6.2.1 (brief aan dhr Kleinlangevelsloo)	Pereboom, Hans van der Spank, René van der	● 28-06-2024 ●	Openstaand 
	<p><i>Toelichting actiepunt</i> De heer Scheper en Bos geven aan graag de reactiebrief van het dagelijks bestuur te willen ontvangen. De voorzitter zegt toe dat de algemeen bestuursleden een afschrift van deze reactiebrief zullen ontvangen.</p> <p>Stand van zaken 23 mei 2024: Aan beantwoording wordt gewerkt. Een afschrift van de reactiebrief van het dagelijks bestuur volgt.</p>			
Algemeen Bestuur 16-04-2024 07 Rondvraag				
1218.	Nationaal groeifonds	van der Spank, René van der Wesselink, Miranda	● 14-06-2024 ●	Afgehandeld 
	<p><i>Toelichting actiepunt</i></p>			


	<p>De heer Visscher stelt vragen over het Nationaal groeifonds en refereert hierbij aan een artikel in De Stentor van 4 april. Portefeuillehouder mevrouw Wesselink zegt toe hier schriftelijk op terug te komen.</p> <p>Stand van zaken 23 mei 2024: De antwoorden op de gestelde vragen zijn conform afspraak tussen de heer Visscher en mevrouw Wesselink per mail gedeeld met de heer Visscher en in iBabs onder het kopje AB vragen en antwoorden. Deze actie is hiermee afgehandeld.</p>			
Algemeen Bestuur 05-03-2024 05 Concept besluitenlijst en Actielijst d.d. 30 januari 2024				
1199.	Vispasseerbare gemalen en stuwen	Pereboom, Hans van der Spank, René van der	07-06-2024	Afgehandeld
<p><i>Toelichting actiepunt</i> Mevrouw Van der Maas van de PvdD vraagt n.a.v. actiepunt 1193 of er ook inzichtelijk kan worden gemaakt welke gemalen en stuwen vispasseerbaar zijn. Portefeuillehouder de heer Pereboom geeft aan dat hier een kaartje van is dat schriftelijke gedeeld wordt.</p> <p>Stand van zaken 23 mei 2024: Een kaart waarop inzichtelijk is gemaakt welke gemalen en stuwen vispasseerbaar zijn wordt meegenomen in de evaluatie biodiversiteit die terugkomt in de AB-vergadering van 4 juni. Deze actie is hiermee afgehandeld.</p>				
Algemeen Bestuur 05-03-2024 07 Rondvraag				
1208.	Participatiebeleid t.a.v. natuurorganisaties	Koks, Nicole Schoonman, Dirk-Siert	27-06-2024	Openstaand
<p><i>Toelichting actiepunt</i> Mevrouw Van der Maas vraagt wat ons participatiebeleid is in zijn algemeenheid en specifiek het participatiebeleid t.a.v. natuurorganisaties. Ook heeft zij voorafgaand aan de AB-vergadering hierover schriftelijke vragen gesteld. Portefeuillehouder mevrouw Koks zegt hier schriftelijke op terug te komen.</p> <p>Stand van zaken 3 april 2024: Op 18 mei 2021 heeft het AB van WDO Delta het participatiebeleid vastgesteld. Deze stukken kunt u vinden bij agendapunt 3B van de AB-vergadering van 18 mei 2021. Dit vanwege de meerwaarde die participatie heeft bij projecten, maar ook vanwege de Omgevingswet en de</p>				


verplichting die daarbij hoort om participatiebeleid te hebben. Hierin zijn de algemene principes en uitgangspunten van ons participatiebeleid beschreven. Om de positie van het waterschap in onze (strategische) netwerken te verbeteren, met name ook om onze positie vanuit het position paper neer te kunnen zetten, zijn we in maart gestart met het project 'strategisch netwerken'. Wij verwachten de voorbereidingen hiervoor in juli af te ronden en in het najaar volgt de introductie in onze organisatie. Doel van het project is bewustzijn vergroten in onze omgeving voor toekomstbestendig waterbeheer en het beïnvloeden van beleid en plannen van derden, waaronder onze mede overheden. Daarvoor stellen wij een strategie op hoe wij via netwerken onze doelen realiseren.

Stand van zaken 23 mei 2024:

Aan beantwoording van de aanvullende vragen die mevrouw Van der Maas voorafgaand aan de AB-vergadering van 5 maart per mail heeft gesteld wordt gewerkt. Een brief van DB aan AB over dit onderwerp volgt in de AB-vergadering van 25 juni 2024.

 Openstaand

 Termijn overschreden

 Afgehandeld. Is volgende vergadering van actielijst verdwenen (en staat in ibabs bij afgehandelde punten).